
Reactie mevrouw Laura Weerts – van Weersch namens het Ouderinitiatief d.d. 30 januari 2017  
op het RIB 17.03 Onderzoek Vrije School Schin op Geul 
 
 
Geachte leden van de Raad, 
 
Hedenavond heeft u het raadsinformatiebulletin ontvangen betreffende de voortgang van het 
Ouderinitiatief Vrije School Heuvelland (OIVS). 
 
Helaas heeft het OIVS geen redelijke termijn gekregen om te reageren op de laatste conceptversie 
van bovengenoemd informatiebulletin. 
Heel spijtig maar wij willen u onze correcties niet onthouden en dus reageren wij middels deze 
mail. 
 
In het informatiebulletin wordt verwezen naar ‘handtekeningen’ die ‘verzameld’ zijn ter 
ondersteuning van ons ouderinitiatief.  
Dit is echter geen juiste weergave: ouders hebben hun kinderen aangemeld als belangstellende 
inclusief NAW gegevens, mailadres,  
telefoonnummers, leeftijd aangemelde kinderen en reisafstand tot locatie Schin op Geul. Met deze 
gegevens hebben wij een duidelijk 
beeld van de spreiding van de belangstelling (ruimer dan voedingsbodem Heuvelland) en de 
leeftijdscategorieën van de belangstellende kinderen.  
Tevens hebben de ouders zelf geïnitieerd om de website van het OIVS te bezoeken en het 
belangstellingsformulier in te vullen.  
De belangstelling van de ouders en kinderen valt niet te bagatelliseren: deze ouders en kinderen 
willen vrijeschoolonderwijs in de regio Heuvelland. 
 
Bij de start van het OIVS hebben wij de beslissing genomen om het pad van het stichten van een 
nieuwe school niet te bewandelen. 
Deze keuze is weloverwogen genomen omdat bij de start van het ouderinitiatief de belangstelling 
nog geheel onduidelijk was. 
De conclusie dat “geen zelfstandige Vrije School gesticht kan worden in Schin op Geul” is niet 
correct: er heeft tot op heden geen prognoseonderzoek 
plaatsgevonden omdat het OIVS dit scenario nog niet in behandeling heeft genomen. Indien de raad 
ons ouderinitiatief alsnog actief wil steunen, 
vragen wij u om opdracht te geven om deze prognose alsnog te laten uitvoeren.  
 
De weergegeven scenario’s 1 tot en met 3 zijn correct. Scenario 2 is geen haalbare kaart i.v.m. 
wettelijke belemmeringen (toestemming ministerie van OCW)  
en het gentlemen’s agreement. 
Echter, wat betreft scenario 3 hebben wij tot op heden alleen een persoonlijk gesprek gevoerd met 
de heer Bert Nelissen van Innovo.  
Helaas is Innovo niet in de gelegenheid om samen te werken met stichting Pallas aan scenario 1 en 
3: enerzijds door de statuten van Innovo (onderwijs met  
een uitsluitend Rooms-Katholieke karakter) en anderzijds door het gentlemen’s agreement van het 
samenwerkingsverband PO 3105.  
Voor scenario 3 hebben wij inmiddels de schoolstichtingen kom Leren en Adelante benaderd. Met 
deze schoolstichtingen hebben wij nog niet aan tafel gezeten. 
 
De conclusie van het informatiebulletin is incorrect en onvolledig: het realiseren van een Vrije 
School is wettelijk nog steeds haalbaar. 
Nog niet alle scenario’s zijn op haalbaarheid getoetst want, zoals u van ons kunt en zult 
verwachten, hebben wij inmiddels weer nieuwe stappen ondernomen. 
 
Tevens zijn wij nog steeds van mening dat de verklaring van de agendacommissie Onderwijskaart 
discutabel is en wellicht zelfs nietig of vernietigbaar. 
In onze regio is er een duidelijke behoefte aan en vraag naar vrijeschoolonderwijs. De 
agendacommissie Onderwijskaart anticipeert op de krimp middels een 
verklaring die de realisatie van een Vrije School  belemmert: dit is strijdig met artikel 23 van de 
grondwet. 



 
Wij blijven ons ouderinitiatief profileren. Wij zijn dit ouderinitiatief gestart met een duidelijk 
oogmerk: vrijeschoolonderwijs voor onze kinderen 
in de regio Heuvelland. We hebben een locatie, we hebben 122inmiddels kinderen in de 
startblokken staan en we hebben een gemeenteraad die ons initiatief 
ondersteunt: deze school is te realiseren. Onze kinderen zijn onze grootste motivatie: zij verdienen 
vrijeschoolonderwijs. Daar doen we dit voor. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Namens het ouderinitiatief 
Laura Weerts van Weersch 


